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Protokół nr XXIX/2016 

z przebiegu XXIX sesji Rady Miejskiej w Nowogrodzie Bobrzańskim  

w dniu 29 czerwca  2016 r. 

 

Na sesji byli obecni: radni ( nieobecny radny L.Koncur ),  burmistrz Paweł  Mierzwiak,    z-ca 

burmistrza Mirosław  Walencik, skarbnik – Janina Kuca oraz sekretarz – Iwona Prokop.  

Listy osób obecnych na sesji, stanowią załącznik do protokołu. 

Porządek obrad 

 

1.   Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2.   Zatwierdzenie protokołu  z XXVIII sesji Rady Miejskiej. 

3. Informacje przewodniczącego rady o sprawach, które wpłynęły do Rady Miejskiej w 

okresie miedzysesyjnym, 

4.  Udzielenie odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wnioski radnych oraz informacje 

burmistrza o działaniach podjętych w okresie od ostatniej sesji i realizacji uchwał podjętych 

na ostatniej sesji. 

5.  Podjęcie uchwał: 

1/ w  sprawie w sprawie zmian uchwalonej uchwały budżetowej Gminy Nowogród 

Bobrzański na 2016 rok ( druk nr 169 ). 

2/  w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Zielonogórskiego (druk nr 

170 ). 

3/ w sprawie zatwierdzenia „Taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego 

odprowadzania ścieków na terenie miasta i gminy Nowogród Bobrzański na okres od 1 

sierpnia 2016 r. do 31 lipca 2017 r.” przedstawionych przez Zakład Gospodarki Komunalnej i 

Mieszkaniowej sp. z o.o.”  (druk nr 171 ). 

 4/ w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Nowogród 

Bobrzański (druk nr 172). 

 5/ w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie 

odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych 

odpadów (druk nr 173), 

 6/ w sprawie częściowego zwolnienia z opłaty za gospodarowanie segregowanymi 

odpadami komunalnymi, ponoszonej przez właścicieli nieruchomości, na których 

zamieszkują rodziny wielodzietne (druk nr 174). 

8/ w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi oraz warunków i trybu składania deklaracji za pomocą komunikacji 

elektronicznej ( druk 175 ). 

9/ w sprawie ustalenia terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi ( druk nr 176 ). 

10/ w sprawie zmiany uchwały nr LII/320/14 w sprawie uchwalenia wieloletniego 

programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem gminy na lata 2014 - 2018 ( druk nr 

177). 

11/ w sprawie wezwania do usunięcia naruszenia prawa dotyczącego uchwał Rady 

Miejskiej w Nowogrodzie Bobrzańskim podjętych w sprawie studium uwarunkowań i 

kierunków zagospodarowania przestrzennego ( druk nr 178). 

6.  Interpelacje, zapytania i wnioski radnych  oraz sprawy różne.   

7.  Zamknięcie obrad XXIX sesji Rady Miejskiej w Nowogrodzie Bobrzańskim. 

 

Do pkt 1.   Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodniczący  rady Robert Milto otworzył obrady słowami: „Otwieram  XXIX sesję Rady 

Miejskiej w Nowogrodzie Bobrzańskim”, przywitał obecnych i potwierdził frekwencję 
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radnych, upoważniającą radę do podejmowania prawomocnych uchwał. Następnie odczytał   

porządek obrad i zapytał, czy są wnioski o jego zmianę. Zastępca burmistrza wniósł, w  

imieniu burmistrza, wnioski o: 

1/ wykreślenie w pkt 5 ppk 6. tj. Podjęcie uchwały w sprawie częściowego zwolnienia z 

opłaty za gospodarowanie segregowanymi odpadami komunalnymi, ponoszonej przez 

właścicieli nieruchomości, na których zamieszkują rodziny wielodzietne (druk nr 174) z 

uwagi na stanowisko przyjęte na wspólnym posiedzeniu komisji w dniu wczorajszym, iż 

projekt uchwały wymaga dopracowania, 

2/ wprowadzenie  w pkt 7 ppkt 6. Podjęcie uchwały w sprawie określenia metody ustalania 

opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki opłaty (druk nr 179). 

3/ sprostowanie błędu w numeracji podpunktów w pkt 5 porządku obrad – tj.: ppkt 8 przyjmie 

nr 7 i kolejno ppkt 9 przyjmie nr 8, ppkt 10 przyjmie nr 9 i ppkt 11 przyjmie nr 10. 

Wnioski o zmianę poddano pod głosowanie, w wyniku którego zostały przyjęte jednogłośnie: 

za przyjęciem głosowało – 14 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

Następnie jednogłośnie przyjęto prządek obrad z wprowadzonymi j.w. zmianami: za 

przyjęciem głosowało – 14 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

 

Do ppkt 2.   Zatwierdzenie protokołu  z XXVIII sesji Rady Miejskiej. 

 

Protokół z poprzedniej sesji był  do wglądu w biurze rady, nie zgłoszono do niego uwag; w 

głosowaniach został przyjęty jednogłośnie. 

 

Do pkt 3.  Informacje przewodniczącego rady o sprawach, które wpłynęły do Rady Miejskiej 

w okresie międzysesyjnym. 

Informacje na temat  otrzymanej korespondencji  przedstawił  przewodniczący R.Milto           

( stanowią zał. do protokołu ). 

 

Do pkt 4.  Udzielenie odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wnioski radnych oraz 

informacje burmistrza o działaniach podjętych w okresie od ostatniej sesji i realizacji uchwał 

podjętych na ostatniej sesji. 

Odpowiedzi na pytania i wnioski radnych, udzielił zastępca burmistrza M.Walencik. 

Radnej A.Dulskiej – 1/ wykonano część prac wiążących się z uporządkowaniem terenu 

cmentarza przy ul. Waltera tj. wykoszono teren a w lipcu zostanie odnowione ( pomalowane ) 

ogrodzenie i obelisk, 2/ Zarząd Dróg Powiatowych rozpoczął prace związane z wykaszaniem 

traw z poboczy dróg powiatowych, na drogach gminnych tj. na osiedlu Zatorze prace będą się 

przeprowadzane w lipcu br. razem z pracami związanymi naprawami studzienek oraz ich 

udrożnieniem i porządkowaniem terenu, 3/ eksploatacja kruszywa z rzeki Bóbr firma 

POSBET prowadzi na podstawie wydanego w 2015 r. zezwolenia wodno-prawnego. 

Radnej E.Kaziów – wszystkie wnioski dotyczące dróg powiatowych oraz wojewódzkich 

zostały  przekazane do zarządców dróg. Powiat przystąpił do niektórych prac tj. udrożniono 

zatkaną studzienkę kanalizacyjna w Wysokiej. Od Zarządu Dróg Wojewódzkich mamy 

informacje, że we wrześniu br. przystąpią do naprawy nawierzchni drogi na odcinku 

Nowogród Bobrzański – Bogaczów. 

Radnej W.Jastrzębskiej – z uzyskanych informacji wynika, że na terenach rekreacyjnych w 

Dobroszowie Wielkim umowy na odbiór śmieci mają podpisane jedynie dwie osoby; w 

związku z tym Straż Miejska będzie przeprowadzać kontrole w jaki sposób pozostali 

właściciele działek pozbywają się odpadów. 

Radnemu H.Majdańskiemu – do Policji skierowano wniosek o wzmożenie kontroli w sprawie 

przestrzegania przepisów ograniczających prędkość na ul. Kościuszki przez jeżdżających tą 
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ulicą; również wniesiono o przeprowadzenie kontroli w zakresie przestrzegania ograniczenia 

przejazdu aut o dużym tonażu przez Bogaczów. 

Radnemu J.Markulakowi – w sprawie uporządkowania terenu za cmentarzem w Drągowinie, 

trzeba będzie zorganizować wspólną akcję  przy udziale mieszkańców Drągowiny oraz 

Nadleśnictwa. 

Informacje burmistrza z działań z okresu międzysesyjnego: 

- 9 czerwca br. spotkania z prezes Spółdzielni Mieszkaniowej dot. użyczenia lokalu przy ul. 9 

Maja w Nowogrodzie Bobrzańskim na harcówkę dla harcerzy oraz  drugie w sprawie sposobu 

rozwiązania problemu z dzikami na terenie miasta. 

- 11 czerwca br. festyn wiejski w Pierzwinie,  

- 14 czerwca br. Rajd Integracyjny Niepełnosprawnych, 

- 15 czerwca br. spotkania: 1/ z przedstawicielem Zarządu Dróg Wojewódzkich m.in. w 

sprawach budowy chodnika, przejścia dla pieszych przy kościele w Niwiskach, naprawy 

nawierzchni ul. Pocztowej w Nowogrodzie Bobrzańskim oraz w Starostwie Powiatowym w 

Zielonej Górze n/t współpracy przy modernizacji nawierzchni ul. 9 Maja i ul. Rynek w 

Nowogrodzie Bobrzańskim. 2/ z udziałem dyrektora Spółki Wodno-Ściekowej oraz sołtysa 

Pierzwina w sprawie przejazdu przez wieś samochodów dowożących ścieki na oczyszczalnię, 

3/ w Drągowinie podsumowujące realizację projektu finansowanego z alkoholówki. 

- 18 czerwca br. spotkania wiejskie w Bogaczowie, Pierzwinie i Dragowinie. 

- 19 czerwca br. oczyszczanie terenu parku w Niwiskach, 

- 20 czerwca br. spotkanie z udziałem przedstawicieli Nadleśnictwa, Urzędu 

Marszałkowskiego oraz Kół Łowieckich n/t rozwiązania problemów z dzikami na terenach 

miejskich. Ustalono, że wydana zostanie zgoda na odstrzał 50 dzików, a tereny najbardziej 

narażone zostaną ogrodzone elektrycznymi „pastuchami”, 

- 22 czerwca br. 1/ odbiór dokumentów z przeprowadzonego audytu dot. bezpieczeństwa 

informacji, 2/ uroczyste otwarcie sali gimnastycznej przy SP w Niwiskach, 3/ spotkanie 

organizacyjne związane z Rajdem Integracyjnym Niepełnosprawnych, 

-  23 czerwca br. spotkanie z przedstawicielem Powiatowego Urzędu Pracy w Zielonej Górze 

n/t przeniesienia biura do budynku Urzędu Miejskiego, natomiast Straży Miejskiej do remizy 

OSP w Nowogrodzie Bobrzańskim. Udział w uroczystym zakończeniu roku szkolnego w 

Bogaczowie. 

- 24 czerwca br. udział w uroczystych zakończeniach roku szkolnego w szkołach gminnych, 

- 26 czerwca br. II Rajd Integracyjny Osób Niepełnosprawnych, 

- 27 czerwca br. spotkania: z komitetem organizacyjnym dożynek gminnych w Bogaczowie, 

przedstawicielem Powiatowego Urzędu Pracy n/t organizacji przeprowadzki filii PUP, 

konserwatorem zabytków. 

Burmistrz poinformował o uzyskanych dofinansowaniach: 10 tys. zł na siłownię, 30 tys. zł na 

konsultację w sprawie studium zagospodarowania przestrzennego, 71.640 zł na program 

rewitalizacji miasta oraz 37.400 zł na remonty mieszkań socjalnych.          

 

Do pkt 5.  Podjęcie uchwał: 

Do ppkt 1/  w  sprawie w sprawie zmian uchwalonej uchwały budżetowej Gminy Nowogród 

Bobrzański na 2016 rok ( druk nr 169 ). 

Projekt uchwały z wprowadzonymi zmianami omawiano na wspólnym posiedzeniu komisji w 

dniu 27 czerwca br. Komisje wydały pozytywne opinie na temat wprowadzonych zmian ( 

stanowią załącznik do protokołu ). Budżet po zamianach wynosi: dochody 32.156.290,36 zł, 

wydatki 34.282.314,36 zł, planowany deficyt 2.126.024 zł.  

Głosowanie nad uchwałą z wprowadzonymi zmianami: za przyjęciem głosowało 14 radnych, 

przeciw – 0, wstrzymało się 0. Uchwała nr XXIX/164/2016 została przyjęta.  
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Do ppkt 2/  w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Zielonogórskiego (druk nr 

170 ). 

Projekt uchwały był omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji w dniu 27 czerwca br. 

Pomoc finansowa w wys. 15 tys. zł przeznaczona będzie na dofinansowanie wydatków 

związanych z opracowaniem dokumentacji projektowej na przebudowę drogi powiatowej na 

odcinku ul. 9 Maja w Nowogrodzie Bobrzańskim. Komisje wydały pozytywne opinie ( 

stanowią załącznik do protokołu ). Pytań nie zgłoszono. Głosowanie nad uchwałą z 

wprowadzonymi zmianami: za przyjęciem głosowało 14 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się 

0. Uchwała nr XXIX/165/2016 została przyjęta.  

 

Do ppkt 3/ w sprawie zatwierdzenia „Taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i 

zbiorowego odprowadzania ścieków na terenie miasta i gminy Nowogród Bobrzański na 

okres od 1 sierpnia 2016 r. do 31 lipca 2017 r.” przedstawionych przez Zakład Gospodarki 

Komunalnej i Mieszkaniowej sp. z o.o.”  (druk nr 171 ). 

Projekt uchwały omawiano na wspólnym posiedzeniu komisji w dniu 27 czerwca br. Komisje 

wydały pozytywne opinie na temat proponowanych stawek  (opinie w załączeniu do uchwały 

). Pytań nie zgłoszono. Głosowanie nad uchwałą: za przyjęciem głosowało 13 radnych, 

przeciw – 0, wstrzymało się - 1. Uchwała nr XXIX/166/2016 została przyjęta.  

 

Do ppkt 4/ w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy 

Nowogród Bobrzański (druk nr 172). 

Projekt uchwały omawiano na wspólnym posiedzeniu komisji w dniu 27 czerwca br. Komisje 

wydały pozytywne opinie (opinie w załączeniu do uchwały ). Sekretarz I.Prokop 

poinformowała, że na wniosek zgłoszony przez radnych na komisji, wprowadzono zapis w § 

14 regulaminu  ( skonsultowany z Sanepide-em), iż właściciele nieruchomości wyposażonych 

w zbiorniki bezodpływowe są zobowiązani opróżniać je z częstotliwością nie rzadziej niż raz 

na kwartał. Ponadto ujednolicono zapisy regulaminu z  zapisami pozostałych uchwał 

związanych z odbiorem odpadów. Pytań nie zgłoszono. Głosowanie nad uchwałą: za 

przyjęciem głosowało 14 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się - 0. Uchwała nr 

XXIX/167/2016 została przyjęta.  

 

Do ppkt 5/ w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie 

odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych 

odpadów (druk nr 173). 

Projekt uchwały omawiano na wspólnym posiedzeniu komisji w dniu 27 czerwca br. Komisje 

wydały pozytywne opinie  (opinie w załączeniu do uchwały ). Pytań nie zgłoszono. 

Głosowanie nad uchwałą: za przyjęciem głosowało 14 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się - 

0. Uchwała nr XXIX/168/2016 została przyjęta.  

 

Do ppkt 6/ określenia metody ustalania opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

oraz ustalenia stawki opłaty ( druk nr 179 ). 

Projekt uchwały omawiano na wspólnym posiedzeniu komisji w dniu 27 czerwca br. Komisje 

wydały pozytywne opinie  (opinie w załączeniu do uchwały ). Pytań nie zgłoszono. 

Głosowanie nad uchwałą: za przyjęciem głosowało 14 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się - 

0. Uchwała nr XXIX/169/2016 została przyjęta.  

 

Do ppkt 8/ w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi oraz warunków i trybu składania deklaracji za pomocą komunikacji 

elektronicznej ( druk 175 ). 
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Projekt uchwały omawiano na wspólnym posiedzeniu komisji w dniu 27 czerwca br. Komisje 

wydały pozytywne opinie  (opinie w załączeniu do uchwały ). Sekretarz I.Prokop 

poinformowała, że z uwagi na wycofanie z porządku obrad uchwały w sprawie częściowego 

zwolnienia z opłaty za gospodarowanie segregowanymi odpadami komunalnymi, ponoszonej 

przez właścicieli nieruchomości, na których zamieszkują rodziny wielodzietne, wzór 

deklaracji został skorygowany i nie ma w nim rubryk, które miały wypełniać rodziny 

wielodzietne. Pytań nie zgłoszono. Głosowanie nad uchwałą: za przyjęciem głosowało 14 

radnych, przeciw – 0, wstrzymało się - 0. Uchwała nr XXIX/170/2016 została przyjęta.  

 

Do ppkt 9/ w sprawie ustalenia terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi ( druk nr 176 ). 

Projekt uchwały omawiano na wspólnym posiedzeniu komisji w dniu 27 czerwca br. Komisje 

wydały pozytywne opinie  (opinie w załączeniu do uchwały ). Pytań nie zgłoszono. 

Głosowanie nad uchwałą: za przyjęciem głosowało 14 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się - 

0. Uchwała nr XXIX/171/2016 została przyjęta.  

 

Do ppkt 10/ w sprawie zmiany uchwały nr LII/320/14 w sprawie uchwalenia wieloletniego 

programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem gminy na lata 2014 - 2018 ( druk nr 

177). 

Projekt uchwały omawiano na wspólnym posiedzeniu komisji w dniu 27 czerwca br. Komisje 

wydały pozytywne opinie  (opinie w załączeniu do uchwały ). Pytań nie zgłoszono. 

Głosowanie nad uchwałą: za przyjęciem głosowało 14 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się - 

0. Uchwała nr XXIX/172/2016 została przyjęta.  

 

Do ppkt 11/ w sprawie wezwania do usunięcia naruszenia prawa dotyczącego uchwał Rady 

Miejskiej w Nowogrodzie Bobrzańskim podjętych w sprawie studium uwarunkowań i 

kierunków zagospodarowania przestrzennego ( druk nr 178). 

Projekt uchwały omawiano na wspólnym posiedzeniu komisji w dniu 27 czerwca br. 

Uzasadnienie uchwały radni otrzymali wraz z dokumentami sesyjnymi. Komisje wydały 

pozytywne opinie uznające wezwanie za bezzasadne (opinie w załączeniu do uchwały ). 

Pytań nie zgłoszono. Głosowanie nad uchwałą: za przyjęciem głosowało 14 radnych, przeciw 

– 0, wstrzymało się - 0. Uchwała nr XXIX/173/2016 została przyjęta.  

 

Do pkt 6.  Interpelacje, zapytania i wnioski radnych  oraz sprawy różne.  

Pytań nie zgłoszono. 

Radna E.Kaziów zgłosiła wnioski  na piśmie ( w zał. do protokołu ), które dotyczyły: 

1/ złego stanu technicznego drewnianego mostu na rzece Bóbr w Łagodzie, 

2/ interwencji w sprawie koszenia poboczy drogi powiatowej z Bogaczowa do Łagody oraz 

naprawy jej nawierzchni, 

3/ możliwości wycięcia zakrzaczeń przez właściciela posesji znajdującej się na końcu wsi 

Wysoka, w kierunku Łagody, 

4/ wykoszenia traw przy przejeździe kolejowym znajdującym się w drodze między 

Bogaczowem a Krzewinami. 

   

Do pkt 7.  Zamknięcie obrad XXIX sesji Rady Miejskiej w Nowogrodzie Bobrzańskim. 

Ponieważ został wyczerpany porządek obrad XXIX sesji Rady Miejskiej w Nowogrodzie 

Bobrzańskim i więcej pytań nie zgłaszano, przewodniczący obradom radny Robert Milto  o 

godz. 17:00 zamknął sesję słowami: „ Zamykam obrady XXIX sesji Rady Miejskiej w 

Nowogrodzie Bobrzańskim” 
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Protokołowała           

                                                 Przewodniczący Rady Miejskiej 

Wanda Kwas                                                                         Robert Milto    

 

 

 

 

 

 

 

                                                                 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 


